

**[Text]**

problem of the public perception, which is that financial institutions do not carry their fair share of the tax burden. We believe that that perception has to be corrected. The public is clearly of the view that institutions are not carrying their fair burden of the tax. We agree that we should find a way to get to the point where we do carry our fair share. Let us find the traditional rules that allow us to do that without affecting the liquidity and solvency of the financial institutions. Let us move in that direction.

**The Chairman:** Perhaps what we will have to do, because this committee is not smart enough to dot all of the "i's" and cross all of the "t's", will be to suggest that you fellows should pay an awful lot more, but just how much more is something that we will have to leave to those fellows with their models over in the Department of Finance to calculate. Perhaps we will just let you argue with them after the fact rather than before it.

**Mr. Evans:** Thank you, Mr. Chairman. We are being thrown to the wolves.

**The Chairman:** On behalf of the committee, I would like to thank the witnesses very much. Senators, tomorrow morning we have been requested to meet at 10 o'clock at 250 East Block.

The committee adjourned.

**[Traduction]**

Nous comprenons l'impatience du public, qui trouve que les institutions financières ne portent leur juste part du fardeau fiscal. Nous croyons que cette perception doit être corrigée. Le public est nettement d'avis que les institutions ne portent pas leur juste part du fardeau fiscal. Nous convenons que nous devrions trouver une façon de nous faire porter notre juste part. Tournons-nous vers les règles traditionnelles qui nous permettent de le faire sans nuire aux liquidités et à la solvabilité des institutions financières. Regardons plutôt dans cette direction.

**Le président:** Peut-être que ce nous devons faire, étant donné que nous ne sommes pas assez brillants, sera de proposer que vous payiez beaucoup plus, mais quant à savoir de combien plus il s'agira, nous nous en remettons aux fonctionnaires du ministère des Finances. Peut-être qu'il faudra alors vous laisser en discuter avec eux après coup plutôt qu'avant.

**M. Evans:** Je vous remercie, monsieur le président. On nous jette en pâture aux lions.

**Le président:** Au nom du Comité, j'aimerais remercier énormément les témoins. Sénateurs, demain matin nous devons nous réunir à 10 heures, dans la salle 250 de l'édifice de l'Est.

Le Comité suspend ses travaux.

7:00 p.m.

From the Canadian Homebuilders' Association

Mr. Norman Godfrey, President

Dr. John Kenward, Chief Operating Officer

7:30 p.m.

From the Canadian Association of Oilwell Drilling Contractors

Mr. Gordon Ross, President

Mr. Brian Johnson, Vice President

Mr. Gordon Dick, Vice President, Nelson Drilling Ltd.

Mr. Don Hartley, Managing Director

8:00 p.m.

From the Trust Companies Association of Canada

Mr. John L. Evans, President, The Dominion Trust Co.

Mr. Joseph Chertkow, Associate General Counsel, Royal Trust

Mr. David Lebbell, Director, Corporate Trusts, Royal Trust

Mr. Jake Van Ginkel, Vice President, Fidelity, Commerce Trust Company

19 heures

De l'Association canadienne des constructeurs d'habitations

M. Norman Godfrey, président

M. John Kenward, administrateur en chef des opérations

19 h 30

De la Canadian Association of Oilwell Drilling Contractors

M. Gordon Ross, président

M. Brian Johnson, vice-président

M. Gordon Dick, vice-président, Nelson Drilling Ltd.

M. Don Hartley, directeur général

20 heures

De l'Association des compagnies de fiducie du Canada Inc.

M. John L. Evans, président, The Dominion Trust Co.

M. Joseph Chertkow, conseiller général associé, Trust Royal

M. David Lebbell, directeur, fiduciaire de la révénu des corporations, Trust Royal

M. Jake Van Ginkel, vice-président, Fidélité, Commerce Trust National